
Predsedníctvo Akademického senátu Fakulty ekológie a environmentalistiky 

Technickej univerzity vo Zvolene 

 

ZÁPISNICA 2/2023 

z rokovania AS FEE konaného dňa 15.5.2023 v zasadačke FEE. 

 

Prítomní (v abecednom poradí): 

Cimerman Roman, Bc.  

Gáper Ján, prof., RNDr., CSc. 

Hybská Helena, doc., Ing., PhD. 

Ivanová Barbora, Bc. 

Lupták Radovan, Ing. 

Modranský Juraj, Ing., PhD. 

Ollerová Hana, Mgr., PhD. 

Pichlerová Magdaléna, Ing., PhD. 

Rácz Attila, Mgr., PhD. 

Rybár Andrej, Ing. 

Škvareninová Jana, prof., Ing., PhD. 

Vanek Miroslav, Ing., PhD. 

 

Ospravedlnení: 

Gallay Igor, doc., Ing., PhD. 

Krausová Patrícia, Bc., Ing. 

 

Neospravedlnený: 

Rajnoha Eduard 

 

Hostia:  

Mlynarčíková Zdenka, Ing. (tajomníčka FEE) 

Schwarz Marián, prof., Ing., CSc. (dekan FEE) 

 

 

Návrh programu zasadnutia AS FEE 2/2023: 

1. Otvorenie zasadnutia; 

2. Návrh programu zasadnutia; 

3. Návrh a voľba členov návrhovej komisie, mandátovej komisie a overovateľov zápisnice; 

4. Kontrola plnenia uznesení; 

5. Návrh na vymenovanie Ing. Mareka Svitoka, PhD. za prodekana pre vedu a výskum; 

6. Voľba zástupcu FEE do Rady vysokých škôl na funkčné obdobie 2023 – 2027; 

7. Návrh rozdelenia dotácie a rozpočet FEE na rok 2023; 

8. Návrh na členov Disciplinárnej komisie FEE pre študentov; 

9. Rôzne; 

10. Schválenie návrhov uznesení 

 

K bodu 1 

Predseda AS FEE privítal prítomných členov AS FEE a konštatoval, že AS FEE je uznášaniaschopný. 

Potom predseda AS FEE vyzval prítomných, aby si minútou ticha uctili pamiatku zosnulého bývalého 

dekana FEE doc. Ing. Vladimíra Konráda, CSc. 



K bodu 2 

Predseda AS FEE predložil program zasadnutia a otvoril priestor pre pripomienky k programu. Zo 

strany prítomných neboli vyslovené nijaké pripomienky. Potom predseda AS FEE uviedol, že tak ako 

avizoval, predkladá návrh na doplnenie programu rokovania o nový bod 7 - prerokovanie Výročnej 

správy o činnosti FEE za akademický rok 2021/2022 a Výročnej správy o hospodárení FEE za rok 2022. 

Tento materiál rozoslal dekan FEE priamo členom AS FEE a bol k dispozícii v dostatočnom predstihu. 

Následné body programu boli prečíslované v poradí. Predseda AS FEE dal hlasovať o schválení 

programu zasadnutia AS FEE s predloženou zmenou programu zasadnutia. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 12  Proti:  0 Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil program zasadnutia AS FEE s pripomienkami. 

 

AS FEE sa potom riadil upraveným programom: 

1. Otvorenie zasadnutia; 

2. Návrh programu zasadnutia; 

3. Návrh a voľba členov návrhovej komisie, mandátovej komisie a overovateľov zápisnice; 

4. Kontrola plnenia uznesení; 

5. Návrh na vymenovanie Ing. Mareka Svitoka, PhD. za prodekana pre vedu a výskum; 

6. Voľba zástupcu FEE do Rady vysokých škôl na funkčné obdobie 2023 – 2027; 

7. Výročná správa o činnosti FEE za akademický rok 2021/2022 a Výročná správa o hospodárení FEE 

za rok 2022; 

8. Návrh rozdelenia dotácie a rozpočet FEE na rok 2023; 

9. Návrh na členov Disciplinárnej komisie FEE pre študentov; 

10. Rôzne; 

11. Schválenie návrhov uznesení 

 

 

K bodu 3 

Predseda AS FEE navrhol zloženie návrhovej komisie: prof. Škvareninová a Bc. Cimerman; zloženie 

mandátovej komisie: Ing. Lupták a Bc. Ivanová a overovateľov zápisnice Mgr. Ollerová a Ing. 

Pichlerová. 

V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh. Predseda potom dal hlasovať „un bloc“ o zložení 

pracovných komisií.  

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 12   Proti :0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil návrhovú komisiu v zložení: prof. Ing. Jana Škvareninová, PhD. a Bc. Roman 

Cimerman. 

 

AS FEE schválil mandátovú komisiu v zložení: Ing. Radovan Lupták a Bc. Barbora Ivanová 

 

AS FEE schválil overovateľov zápisnice: Mgr. Hana Ollerová, PhD. a Ing. Magdaléna Pichlerová, 

PhD. 

 

 

 

 



K bodu 4 

Predseda konštatoval, že neeviduje žiadne ukladacie uznesenia, ktoré by bolo potrebné kontrolovať. 

V diskusii nikto nevystúpil.  

 

 

K bodu 5 

Predseda AS FEE požiadal dekana FEE prof. Schwarza, aby predniesol svoj návrh na vymenovanie Ing. 

Mareka Svitoka, PhD. za prodekana pre vedu a výskum a doktorandské štúdium. V diskusii vystúpila 

Ing. Pichlerová s podporným stanoviskom pre vymenovanie Ing. Svitoka za prodekana. Keďže do 

diskusie sa nik ďalší neprihlásil, predseda AS FEE požiadal mandátovú komisiu o vykonanie tajného 

hlasovania. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 12   Proti: 0  Zdržal sa:0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil návrh dekana FEE na vymenovanie Ing. Mareka Svitoka, PhD. za prodekana 

pre vedu a výskum a doktorandské štúdium. 

 

 

K bodu 6 

Predseda AS FEE informoval prítomných členov, že dostal od dekana FEE, prof. Schwarza, návrh na 

zvolenie doc. Ing. Heleny Hybskej, PhD. za zástupcu FEE v Rade vysokých škôl na funkčné obdobie 

2023 – 2027, čím by pokračovala ďalej vo svojom mandáte. Potom uviedol, že tento návrh dekana 

nezasielal ako materiál na rokovanie AS FEE, pretože tento návrh a voľba je plne v kompetencii AS 

FEE. Na predložený návrh zo strany dekana FEE treba pozerať ako na návrh z Akademickej obce FEE, 

navrhovanie iných kandidátov je plne v kompetencii členov AS FEE na aktuálnom rokovaní. Osobne 

však predložený návrh podporil a vyslovil spokojnosť s prácou kandidátky v uplynulom období 

a vyzdvihol jej operatívny prístup. V diskusii neodzneli iné návrhy, preto predseda AS FEE požiadal 

mandátovú komisiu o vykonanie tajného hlasovania. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 12   Proti: 0  Zdržal sa:0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE zvolil doc. Ing. Helenu Hybskú, PhD. za zástupcu FEE TUZVO v Rade vysokých škôl na 

funkčné obdobie 2023 – 2027. 

 

 

K bodu 7 

Na úvod predseda AS FEE odovzdal slovo dekanovi FEE prof. Schwarzovi, ktorý uviedol a stručne 

predstavil Výročnú správu o činnosti FEE za akademický rok 2021/2022 (príloha 1). V diskusii 

vystúpila Ing. Pichlerová s otázkou, akým spôsobom by sme mohli zvýšiť dlhodobo veľmi nízky záujem 

študentov o vypĺňanie evaluácií predmetov. Dekan FEE v reakcii na to vysvetlil neopodstatnené obavy 

študentov, ktoré ich od toho odrádzajú a zatiaľ nevidí iný spôsob, ako len viacnásobným apelovaním na 

študentov počas výučby. Ing. Pichlerová sa zaujímala aj o to, podľa akých kritérií sa vyberajú 

pedagogickí zamestnanci na mobility v rámci projektu ERASMUS+, čo nebolo úplne jasné ani prof. 

Schwarzovi a odporučil obrátiť sa na referát pre vonkajšie vzťahy TUZVO. Dekan FEE v súvislosti 

s tým apeloval aj na študentov, aby zvýšili záujem o študentské mobility a zdôraznil novú podmienku 

pre doktorandov, a to absolvovanie povinnej stáže v zahraničí, ideálne mimo Českej republiky. Keďže 

z diskusie nevyplynuli žiadne pripomienky a námietky, predseda AS FEE po ukončení diskusie dal 

hlasovať o schválení výročnej správy.  



Následne predseda AS FEE odovzdal slovo tajomníčke fakulty Ing. Mlynarčíkovej, aby stručne uviedla 

Výročnú správu o hospodárení FEE za rok 2022 (príloha 1). Ing. Modranský otvoril diskusiu otázkou 

čerpania finančných prostriedkov z projektu ENVIHEALTH, či sú prostriedky prerozdeľované podľa 

počtu zamestnancov v jednotlivých katedrách. Dekan FEE potvrdil túto myšlienku a potom osobitne 

zdôraznil, aby dostupné finančné prostriedky z tohto projektu určené na prístrojové vybavenie neboli  

minuté na viacero lacnejších prístrojov, ale radšej na jeden drahší. Z tohto dôvodu dekan aj podal 

požiadavku rektorovi na rozpustenie rezervy projektu, ktorou disponuje rektor TUZVO, ktorá by 

umožnila dofinancovanie nákupu unikátneho Ramanovho spektrometra, ktorý by slúžil všetkým 

študijným programom. Ing. Pichlerová sa opýtala aj na možné komerčné využitie tohto prístroja, dekan 

FEE to plne podporil. Z diskusie nevzišli námietky ani pripomienky k predkladanému materiálu, preto 

po ukončení diskusie dal predseda AS FEE hlasovať o schválení materiálu. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 12   Proti: 0  Zdržal sa:0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil Výročnú správu o činnosti FEE za akademický rok 2021/2022. 

 

V rámci bodu 5 dal predseda AS FEE hlasovať o schválení Výročnej správy o hospodárení FEE za rok 

2022. 

Výsledky hlasovania: 

Za: 12   Proti: 0  Zdržal sa:0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil Výročnú správu o hospodárení FEE za rok 2022. 

 

 

K bodu 8 

Na úvod predseda AS FEE odovzdal slovo dekanovi FEE, ktorý informoval AS FEE o návrhu rozdelenia 

dotácie a o rozpočte FEE na rok 2023 (príloha 2). V diskusii sa Ing. Pichlerová opýtala, na čo konkrétne 

sú určené prostriedky v kolónke „Publikačná činnosť“. Dekan FEE potvrdil, že sú určené na 

financovanie publikovania zamestnancov, aj keď je jasné, že dokážu pokryť len mizivú časť publikačnej 

činnosti a drvivá väčšina je hradená z jednotlivých vedeckých projektov plus z projektu 

ENVIHEALTH. Ďalej Ing. Pichlerová otvorila tému finančnej motivácie publikačne výkonných 

zamestnancov. Dekan FEE reagoval, že existuje univerzitný motivačný fond, z ktorého naši 

najvýkonnejší zamestnanci si dokážu prilepšiť aj o niekoľko stoviek eur mesačne. Žiaľ, súčasná 

finančná situácia neumožňuje mať zriadený motivačný fond aj na fakulte. V  diskusii neodzneli 

pripomienky ani námietky voči predloženému materiálu. Po ukončení diskusie dal predseda hlasovať o 

schválení materiálu. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 12   Proti: 0  Zdržal sa:0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil návrh rozdelenia dotácie a rozpočet FEE na rok 2023. 

 

 

K bodu 9 

Predseda AS FEE požiadal dekana FEE prof. Schwarza, aby predniesol svoj návrh na vymenovanie Ing. 

Andreja Rybára za člena Disciplinárnej komisie FEE pre študentov FEE (príloha 3), čím by pokračoval 

ďalej vo svojom mandáte. K navrhnutému členovi neodzneli žiadne pripomienky ani námietky, takže 

následne dal predseda AS FEE hlasovať o návrhu dekana.  

 

 



Výsledky hlasovania: 

Za: 12   Proti: 0  Zdržal sa:0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil návrh dekana na vymenovanie Ing. Andreja Rybára za člena Disciplinárnej 

komisie FEE pre študentov FEE. 

 

 

K bodu 10 

Predseda AS FEE informoval o schválení nového Štatútu TUZVO; najmä o ustanoveniach, ktoré sa 

dotknú zloženia fakultných senátov na princípe rovnakého zastúpenia katedier v senáte 

a o predpokladanom predčasnom ukončení aktuálneho funkčného obdobia fakultných senátov, zrejme 

k 31.10.2023. 

Dekan FEE stručne informoval o návšteve pracovnej skupiny výkonnej rady SAAVŠ a pracovníkov 

agentúry v dňoch 10. - 12. mája 2023. Zhodnotil, že návšteva formulovala pozitívne a negatívne 

pripomienky, na základe ktorých je ťažko predikovať budúce závery pracovnej skupiny k akreditácii 

fakulty. Najvážnejšie pripomienky smerovali ku kritériám na obsadzovanie funkčných miest a taktiež 

ku kritériám pre habilitačné a inauguračné konania. Prof. Škvareninová sa poďakovala dekanovi FEE 

za podrobné poskytnutie informácii z prvej fázy akreditácie.  

Potom Ing. Pichlerová vystúpila s otázkou, či by nemala existovať nejaká korekcia v bodovom 

hodnotení zamestnancov v súvislosti s odmenami, ktorí síce nie sú docentmi ani profesormi, a teda 

nemôžu byť formálne osobami zodpovednými za predmet, ale v skutočnosti v plnej miere zabezpečujú 

obsahovú náplň aj výučbu predmetu. Dekan FEE odporučil obrátiť sa na vedenie univerzity, 

predovšetkým na prorektora pre vedeckovýskumnú činnosť prof. Šálku, príp. prorektora pre 

pedagogickú prácu, RNDr. Jankecha. 

Na záver Ing. Modranský podal námet, aby bola bodovo hodnotená aj iná činnosť nevyhnutná pre 

fungovanie fakulty (práca v AS FEE, DK, študijní poradcovia, iné pracovné komisie), tak ako tomu 

bývalo v minulosti, pretože v súčasnosti sa boduje len výučbová a publikačná činnosť a inak využitý 

pracovný čas je z hľadiska bodovania úplne irelevantný.  

Po ukončení diskusie predseda AS FEE navrhol vziať na vedomie informáciu o ukončení prvej fázy 

akreditácie na FEE. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12  Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE vzal na vedomie informáciu o ukončení prvej fázy akreditácie na FEE.  

 

 

K bodu 11 

Predseda AS FEE požiadal návrhovú komisiu o zhrnutie uznesení z rokovania. Uznesenia predniesla 

prof. Škvareninová. Následne prebehlo hlasovanie o schválení znenia uznesení z rokovania AS FEE 

2/2023. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12  Proti: 0  Zdržal sa: 0   Uznesenia boli schválené jednomyseľne.  

AS FEE schválil návrh uznesení z rokovania AS FEE 2/2023.  

 
 

Na záver predseda AS FEE skonštatoval, že program rokovania AS FEE sa naplnil, poďakoval všetkým 

prítomným za účasť na zasadnutí AS FEE a ukončil rokovanie.  

 

 



 

Zvolen, 15.5.2023        Zapísal: Ing. Andrej Rybár 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Mgr. Hana Ollerová, PhD.                    ....................................... 

 

Ing. Magdaléna Pichlerová, PhD.        ....................................... 
 

 

 

 

 

 

Ing. Juraj Modranský, PhD. 

predseda AS FEE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

UZNESENIA 

zo zasadnutia AS FEE 2/2023 konaného dňa 15.5.2023. 
 

AS FEE na svojom zasadnutí dňa 15.5.2023:  
 

a. schválil: 

1. Program zasadnutia AS FEE s pripomienkami; 

2. Návrhovú komisiu v zložení: prof. Ing. Jana Škvareninová, PhD. a Bc. Roman 

Cimerman; 

3. Mandátovú komisiu v zložení: Ing. Radovan Lupták a Bc. Barbora Ivanová; 

4. Overovateľov zápisnice: Mgr. Hana Ollerová, PhD. a Ing. Magdaléna Pichlerová, PhD.; 

5. Návrh dekana FEE na vymenovanie Ing. Mareka Svitoka, PhD. za prodekana pre vedu 

a výskum a doktorandské štúdium; 

6. Výročnú správu o činnosti FEE za akademický rok 2021/2022; 

7. Výročnú správu o hospodárení FEE za rok 2022; 

8. Návrh rozdelenia dotácie a rozpočet FEE na rok 2023; 

9. Návrh dekana na vymenovanie Ing. Andreja Rybára za člena Disciplinárnej komisie 

FEE pre študentov FEE. 

 

b. zvolil: 
 

1. Doc. Ing. Helenu Hybskú, PhD. za zástupcu FEE TUZVO v Rade vysokých škôl na 

funkčné obdobie 2023 – 2027; 
 

c. vzal na vedomie: 

1. informáciu o ukončení prvej fázy akreditácie na FEE. 
 

 

 

Zvolen, 15.5.2023    Zapísali:   prof. Ing. Jana Škvareninová, PhD. 

Bc. Roman Cimerman 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Mgr. Hana Ollerová, PhD.                    ....................................... 

 

Ing. Magdaléna Pichlerová, PhD.        ....................................... 

 

 

 

Ing. Juraj Modranský, PhD. 

predseda AS FEE 


